

# ACI provide “Assertive Communication Training Course”<sup>®</sup> to the Office of the Government Chief Information Officer

Being assertive is a core communication skill and very important in daily business lives. It can ensure key messages and presentation to be delivered clearly and correctly to the right person. (E.g. colleagues, top managements, etc). Due to the increasing importance of assertive communication, Accredited Certification International Limited (ACI) has recently delivered “assertive communication training course” to Office of the Government Chief Information Officer (OGCIO).sit amet, egestas bibendum enim. Aenean a blandit elit, vel rutrum mi. Nunc dapibus turpis sed massa aliquet tincidunt.



**Office Of The Government  
Chief Information Officer**

OGCIO provides leadership for the development of information and communications technology (ICT) within and outside the Government. She also ensures that the Government provides the public with information and services they need in an efficient and convenient manner by using ICT appropriately, and supports bureaux/departments to make best use of ICT to achieve their policy objectives. “Assertive communication training course” can enhance the communication skill of OGCIO. Through learning by doing and experience sharing learning method, trainees can gain a better understanding of what it actually means to do the activity. As a result, OGCIO staff will be developed ability to influence others, can implement assertive negotiation techniques.

With ACI’ s strong expert team in different professionalism areas, we commit to providing the best training for clients from different industries. Our goal is to provide the highest quality training to our clients and help the clients get the most within their training budget. Through our experienced tutors, structured training courses and our extensive training experience in the market, we can definitely meet every customer’ s training needs. For more information, please visit our website: <http://www.aci-limited.com>

# ACI為政府資訊科技總監辦公室提供 「有效溝通」訓練課程

「有效溝通」技巧在日常商業生活中非常重要。它可以確保關鍵的信息和簡報，清楚準確地發送給合適的人，例如同事，最高管理層等。由於「有效溝通」的重要性與日俱增，國際認可認證有限公司最近為政府資訊科技總監辦公室 (OGCIO) 提供「有效溝通」訓練課程。



OGCIO 負責統領政府內外推行資訊及通訊科技 (ICT)。她需要確保政府適當運用資訊及通訊科技，方便快捷地為市民提供資訊和服務，並協助各局 / 部門善用資訊及通訊科技，以達到其政策目標。「有效溝通」訓練課程能增強 OGCIO 的溝通技巧，通過在實踐中學習和經驗交流學習方法，學員們能更好地了解及實踐課堂上學到的技巧及知識。課堂完結後，OGCIO 的工作人員將能透過溝通影響他人，可以實施有效談判技巧。

憑藉 ACI 在不同專業領域的強大專家團隊，我們致力於為來自不同行業的客戶提供最好的培訓。我們的目標是為客戶提供最優質的培訓並最貼近他們之培訓預算。通過我們的經驗豐富的導師，結構化的培訓課程和我們在市場上豐富的培訓經驗，我們定能滿足每一位客戶的培訓需求。請瀏覽我們之網頁 <http://www.aci-limited.com> 以了解更多資訊。

Office Of The Government  
Chief Information Officer